
 
 

Skolebestyrelsesmøde 26.09.2017 kl. 17.00-19.30 

 

Personalerummet 

 

 

Dagsorden: 

 

 

Referat: 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 5. 
min. 

 

 

Godkendt 

 

2. Meddelelser fra elever/elevrådet. 
5. min.  

 

 

 

Skraldesortering – evaluering. Det fungerer 
fint i indskolingen. Udskolingen er endnu 
ikke helt skarpe på sorteringen, og 
spandene er for små. Sikre at 
skralderummet er åbent i pausen og efter 
skoletid 

 

3. Nyt fra afdelingerne. Kort orientering og 
drøftelse. 
(TL, AE) 10. min 

 

 

Klar til fordybelsesugen i begge afdelinger. 
Innovation og entreprenørskab er temaet. 
Fokus på afgangsprøvernes struktur og 
optimal afvikling. 
Samme tema i indskolingen. Arbejder på 
årgange to og to med børn i blandede 
grupper. 
0. Klasserne er kommet godt fra start og 
arbejder tæt sammen i hverdagens rytme. 
Tabulex er et stærkt fokusområde i GFO for 
at sikre informationsflow og indtjek / udtjek. 
Evaluering af placering af skærmen sker i 
løbet af skoleåret. 

 

4. Feriekalenderen til godkendelse, se 
bilag (TL og AE) 
10. min. 

 

 

Forslaget er godkendt.  

 

 

5. Forældrerepræsentantrollen, se bilag 
(AE, PG) 
Godkendelse 

10. min. 

 

 

Umiddelbart godkendt med rettelser. 
Godkendes til f rep mødet i november og 
udsendes derefter til alle samt lægges på 
hjemmesiden / forældreintra. 



 

6. Økonomi (Klaus,TL, AL, PG) 
         5. min. 

 

 

Alle skoler er i dialog med 
Økonomiafdelingen, således at der er 
opmærksomhed på den samlede økonomi i 
kommunen. 
Mere detaljeret økonomisk gennemgang på 
kommende møde i oktober. 
Særlig opmærksomhed omkring optimering 
af de fysiske rammer.  
Ønske om en prioriteret liste over 
kommende projekter udarbejdet af 
skolebestyrelsen og skolen. Signe er 
tovholder.  

 

7. Relation til forældreforeningen (Klaus, 
Signe, PG) Se bilag  
15. min. 

 

 

Generalforsamling 250917. Peter og Klaus 
har holdt møde med Michael Jørgensen 
(formand for foreningen), hvor syv punkter 
til samarbejdsfladen blev præsenteret. Der 
arbejdes videre i denne ramme. 
Vedtægterne revideres og udsendes igen.  
Valg af repræsentant for skolebestyrelsen i 
foreningen besluttes på næste møde 

 

8. Klaus beretter fra formandsmøde og 
borgermøde 

-unge og fester 
-tosprogede 

15. min. 

 

Festkulturen blandt de unge mennesker 
udviklede sig negativt og øget i omfang 
henover foråret, hvilket har givet et særligt 
fokus på det forebyggende arbejde.  
Mange episoder foregik i private hjem uden 
voksenopsyn. Give den særlige 
opmærksomhed videre til 
forældrerepræsentanterne og de store 
elever. Eleverne undervises i rusmidler og 
deres skadelige virkninger. 
Særlig opmærksomhed på antallet af 
tosprogede og fordelingen mellem de 
forskellige skoler. Tranegårdskolen løfter 
også sin del af opgaven der, hvor det er 
muligt. 

 

9. Hvad skal skolebestyrelsen fokusområde 
være i kommende skoleår? 

 

 

 

Forslag: 
Fællesskabsstrategien 

Skolens værdier 
Unges SoMe 

Faglighed 

 

10. Meddelelser 

 

 

 

Skolen og bestyrelsen har sammen med 
Novafos, Park og Vej, skoleafdelingen en 



skærpet opmærksomhed omkring 
trafiksikkerhed ift byggeri på Gersonsvej. 

11. Eventuelt.  

 

 

 

Ønske om at have mere tid til drøftelser og 
mindre tid til orientering / info 

 

 

12. Punkter til kommende møder. 
 Fagenes fordeling på de forskellige 

klassetrin 

 Madkulturen 

 Min Uddannelse 

 Optimering af de fysiske rammer 
 Valg af repræsentant til forældreforeningen 

 Principper for rusmidler 
 Kommende fokuspunkter 

 

 

 
 
 
 
 

Mødedeltagere: 

Klaus Munch Kjøller 
 

Anne Sophie Gottlieb 

 

Signe Christensen 

 

Sidsel Thomsager 
 

Pia Samuelsen  afbud Kim Mårtensson 

 

Barbara Bertelsen afbud Peter Gersvang  
 

Rikke D. Gantzhorn 

 

Thomas Langkjær 
 

Jacob Ørskov Reese afbud Alice Lykke 

 

Tine Filges 

 

Peter Svensson afbud 

Pernille 8.b. _________________ 

Josephine 9.a. _________________ 
 

 


